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INFORMACE OBECNÍHO ÚŘADU 

 

Hlášení závad: tel.: 315 765 056,  e-mail: poruchy@nova-ves.cz 

Městská policie Veltrusy: tel.: 777 919 156, 777 919 157 

Servis přípojek - kanalizace: spol. AQ – tel. 416 831 304 (p. Nováková),  víkendy - 

tel. 724 719 298, 776 001 806 

Připomínky, nápady pro zlepšení fungování obce: info@nova-ves.cz 

 

Periodický tisk územního samosprávního celku. 

Vydává:  Obecní úřad Nová Ves, Nová Ves 154, 277 52,  IČ: 00237132, pro své části: 

Miřejovice, Nová Ves, Nové Ouholice, Staré Ouholice a Vepřek.  

Vychází 12 × ročně. Distribuce zdarma. 

Je registrován Ministerstvem kultury ČR pod číslem E 10295. 

Číslo 10/2024 vydáno 24. 10. 2024 v Nové Vsi v nákladu 555 ks. 

Zasílání příspěvků do zpravodaje: zpravodaj@nova-ves.cz. 

Redakce (informační výbor obce):                                                                                        

Ing. Bohdana Tobiášková, Jiří Faix, Mgr. Jiří Karas. 

Fotografie na titulní straně: Oprava kostela na Vepřku 

Za správnost a věcnost údajů uvedených v příspěvcích odpovídají jejich autoři.  

Názory obsažené v příspěvcích nemusí vyjadřovat stanovisko redakce nebo 

zastupitelstva obce. 

 

Uzávěrka dalšího vydání Novoveského zpravodaje je 15. listopadu 2024. 

mailto:poruchy@nova-ves.cz
mailto:info@nova-ves.cz
mailto:zpravodaj@nova-ves.cz
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Starý most / FB Přátelé starého mostu 

Z historie starého mostu Miřejovice 

Jezový most Miřejovice byl postaven v letech 1900-1905. Až do 70. let minulého století plnil 

funkci silničního mostu. Jeho podobu navrhl český projektant profesor Jan Záhorský. Projekt 

mostu a jezu z 23. května 1899 byl schválen 10. září téhož roku. K úplné kolaudaci celého 

vodního díla došlo 3. listopadu 1905. 

Ve své době se stavba zdymadla a jezu, jak vyplývá ze zápisů ve stavebních denících, těšila 

značné pozornosti vysokých státních úředníků i veřejnosti. Již 17. července 1901 – „Staveniště 

bylo opatřeno prapory, císař jel kol o šesté hodině ráno“. Několikrát navštívil objekt místodržitel. 

Mj. i 23. dubna. 1904 – „Odpoledne návštěva Jeho Excellence pana místodržitele s několika 

dámami a pány z kruhů šlechtických. Spuštěno a vytaženo při té příležitosti několik slupic          

a stavidel u pilíře III.“ Stavba byla také hojně navštěvována exkurzemi posluchačů různých 

technických škol. 

5. září 1904 sem zavítali čtyři saští inženýři – jednalo se zřejmě o Američany, kteří hledali           

v Evropě vzor pro stavbu zdymadel na New York Barge Canal – tj. kanálu, který spojuje New 

York a jezero Erie přes řeky Hudson a Mohawk. Právě na řece Mohawk byly mezi roky 1905      

a 1907 postaveny dva jezy stejné konstrukce jako Záhorského jez v Miřejovicích. Oba jezy jsou 

dodnes v provozu. Stavba zajímala i zřejmě nepříliš technicky vzdělanou veřejnost.                 

To dosvědčuje fakt, že se 20. října 1904 staveniště přišlo podívat 60 chovanců a 20 jeptišek           

z veltruského penzionátu (Klášter nejsvětějšího srdce panny Marie). 

https://starymost.nela.cz/historie/       

https://www.facebook.com/bridgedams
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   1. 8. 2024 30. 8. 2024 

BÚ Česká spořitelna I 5 242 587,46 Kč 5 383 892,60 Kč 

BÚ Česká spořitelna II 875 037,91 Kč 994 177,91Kč 

SÚ Česká spořitelna 13 042 393,57 Kč 13 071 594,04 Kč 

BÚ ČNB                                              497 243,44 Kč 612 481,84 Kč 

Pokladna 11 634,00 Kč 30 177,00 Kč 

Celkový stav fin. prostředků obce  19 668 896,38 Kč 20 092 323,39 Kč 

   
Pokladna výdaje nad 30 000 Kč 

Mzdy 66 349,00 Kč 19. 8. 2024 

   
BÚ výdaje nad 30 000 Kč 

MŠ Nová Ves – příspěvek na provoz 65 000,00 Kč 1.    8. 2024 

Kelímky vratné s motivem Nová Ves 37 438,61 Kč  5. 8. 2024 

Změna územního plánu č. 1 43 560,00 Kč  7. 8. 2024 

Zdravotní pojištění 41 181,00 Kč  8. 8. 2024 

Daň z příjmů 31 713,00 Kč  8. 8. 2024 

Sociální pojištění 89 185,00 Kč  8. 8. 2024 

Mzda 31 067,00 Kč  8. 8. 2024 

Zákonná měsíční odměna (plat) 34 699,00 Kč  8. 8. 2024 

Zákonná měsíční odměna (plat) 57 765,00 Kč  8. 8. 2024 

Svoz tříděného odpadu 7/2024 119 600,45 Kč  9. 8. 2024 

Svoz komunálního odpadu 7/2024 55 554,37 Kč  9. 8. 2024 

Energie 68 100,00 Kč 13. 8. 2024 

Podklady pro digitální technickou mapu 72 224,90 Kč 19. 8. 2024 

Splátka jistiny úvěru – kanalizace 104 166, 00 Kč 20. 8. 2024 

Splátka úroků z úvěru - kanalizace 33 370,90 Kč 31. 8. 2024 

Úvěr na projekt Odkanalizování obce Nová Ves 

Sjednaná výše úvěru   25 000 000,00 Kč 

Zbývající jistina ke splacení   16 083 368,00 Kč 

 

   1. 9. 2024 30. 9. 2024 

BÚ Česká spořitelna I 5 383 892,60 Kč 2 467 565,89 Kč 

BÚ Česká spořitelna II 994 177,91Kč 153 015,91 Kč 

SÚ Česká spořitelna 13 071 594,04 Kč 17 004 840,82 Kč 

BÚ ČNB                                              612 481,84 Kč 10 122 388,24 Kč 

Pokladna 30 177,00 Kč 16 844,00 Kč 

Celkový stav fin. prostředků obce  20 092 323,39 Kč 29 764 654,86 Kč 
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Pokladna výdaje nad 30 000 Kč 

Mzdy 81 813,00 Kč 19. 9. 2024 

Zákonné odměny volební komise 28 200,00 Kč 20. 9. 2024 

   
BÚ výdaje nad 30 000 Kč 

MŠ Nová Ves – příspěvek na provoz 65 000,00 Kč  2. 9. 2024 

Údržba travnatých ploch 43 560,00 Kč  2. 9. 2024 

Zdravotní pojištění 47 148,00 Kč  9. 9. 2024 

Daň z příjmů 31 928,00 Kč  9. 9. 2024 

Sociální pojištění 88 699,00 Kč  9. 9. 2024 

Mzda 36 939,00 Kč  9. 9. 2024 

Zákonná měsíční odměna (plat) 34 699,00 Kč  9. 9. 2024 

Zákonná měsíční odměna (plat) 58 515,00 Kč  9. 9. 2024 

Svoz tříděného odpadu 8/2024 126 970,87 Kč 11. 9. 2024 

Svoz komunálního odpadu 8/2024 55 554,37 Kč 11. 9. 2024 

Servisní práce ČOV Nová Ves 71 335,86 Kč 20. 9. 2024 

Splátka jistiny úvěru – kanalizace 104 166, 00 Kč 20. 9. 2024 

Komplexní pojištění majetku 35 664,00 Kč 23. 9. 2024 

ZŠ Ledčice – příspěvky na žáky 50 400,00 Kč 30. 9. 2024 

Splátka úroků z úvěru - kanalizace 32 090,35 Kč 30. 9. 2024 

   Úvěr na projekt Odkanalizování obce Nová Ves 

Sjednaná výše úvěru   25 000 000,00 Kč 

Zbývající jistina ke splacení   15 979 202,00 Kč 

Zpracovala Ing R. Hakrová, místostarostka 

V pondělí 21. října 2024 se sešlo zastupitelstvo obce Nová Ves na zasedání 

v počtu 8 členů: L. Jansa, Ing. R. Hakrová, Ing. B. Tobiášková, M. Exner,              

Ing. P. Štorek, Ing. M. Knížková, M. Srncová a Ing. A. Titěra. Nepřítomni:           

Ing. arch M. Hujer. 

Zastupitelstvo na svém zasedání mimo jiné:  

 Projednalo zprávy o hospodaření obce za srpen a září 2024. 

 Schválilo rozpočtové opatření č. 7/2024.  

 Schválilo novou organizační strukturu obce. 

 Schválilo DPP pro fakturaci stočného. 

V diskuzi se probíralo:  

 Opravy silnic a cest v obci – možnosti, harmonogram – bude upřesněno            

při revizi strategického plánu obce. 
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 Změny v dopravě – rozšíření zastávek u Dálniční policie, zavedení rychlíků        

do stanice Nové Ouholice a dopady na život v této části obce.  

 Novinky ohledně zřízení obecní policie od 1. ledna 2025. 

Zapsala Dagmar Petrásková. Kompletní zápis naleznete na webových stránkách Nové 

Vsi: www.nova-ves.cz vpravo odkaz:  Zápisy ze zasedání zastupitelstva.  
 

 
 

 
 

STAROSTA INFORMUJE 
OBEC NOVÁ VES - ČLEN KORIDORU D8 (WWW.KORIDORD8.CZ)  

Víte, že jsme podepsali “Společné stanovisko 34 samospráv k ročnímu výročí 

navýšených hlukových limitů a dalšímu prodlužování tunelu v Líbeznicích” a co 

z toho plyne?  

Dramaticky navýšené hlukové limity (v platnosti od 1. července 2023) mají 

zásadní dopad na životní prostředí v našem regionu a naší obci. „Díky“ nim         

se budoucnost stávajících i nově plánovaných protihlukových opatření stává 

velmi nejistou. 

Pokud D8 už teď představuje výraznou hlukovou zátěž, v kombinaci s budoucí 

VRT bude tato zátěž ENORMNÍ! Je proto naprosto zásadní, aby došlo k instalaci 

účinných protihlukových opatření. Rovněž je nezbytné, aby souběh VRT               

a dálnice D8 byl posuzován komplexně, byla volena vhodná a ohleduplná 

technická řešení včetně tunelových pro nejvíce exponovaná místa. 

Průkopnickým počinem je v tomto ohledu opakované prodlužování tunelu           

v Líbeznicích, mmj. bydlišti současného ministra dopravy Martina Kupky. Vedení 

obce se ho podařilo prosadit i přes změnu hlukových limitů. Obce Koridoru D8 

http://www.nova-ves.cz/
http://www.koridord8.cz/
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proto adresovaly dopis Úřadu vlády, resp. jejímu předsedovi Petru Fialovi,  

s jasným sdělením: Legitimně očekáváme, že tento nový standard, platný          

u prodlužování tunelu Líbeznice, bude závazný pro celý region kolem hlukově 

velmi zatížené dálnice D8. 

V reakci na požadavek Úřadu vlády ČR se 23. 9. 2024 uskutečnila schůzka se 

zástupci členských obcí Koridoru D8, Ředitelství silnic a dálnic, Správy železnic       

a Ministerstva dopravy. Společně jsme hledali řešení, které i s VRT zajistí             

co nejkvalitnější život a ochranu krajiny v širším okolí dálnice D8.  

Jaké jsou výstupy jednání?  

1. Nabídka memoranda o právech & povinnostech Ministerstva dopravy, Správy 

železnic, Ředitelství silnic a dálnic, krajů a obcí.     

2. Platí hlukové limity před jejich navýšením (tj. 60/50 dB pro rozšíření D8         

a 55/50 dB pro VRT). Příprava obou staveb začala podle starých limitů 

(přísnějších) a bude tak i pokračovat. 

3. Transparentní vypořádání připomínek od Správy železnic. Bude jasně 

dohledatelné, jak bylo  

   s podněty od obcí, občanů či zemědělců naloženo.  

4. Projektanti VRT budou přítomni při projednávání na obcích a budou tedy mít 

informace “z první ruky”! 

5. Po vzoru Středočeského kraje budeme trvat na zpracování Územní studie 

regionu Podřipska i v kraji Ústeckém. V tomto bodě budeme trvat na aktivní roli 

kraje - pořizovatele a jeho nezávislosti na investorech. 

     Proč to všechno děláme?    

 

 

 

 

 

 

www.koridord8.cz 

https://www.facebook.com/koridorD8 

http://www.koridord8.cz/
https://www.facebook.com/koridorD8
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DIAMANTOVÁ SVATBA 

Měl jsem tu čest poblahopřát manželům Klodovým z Nových Ouholic k jejich 

významnému životnímu jubileu – výročí 60 let od jejich svatby.  

Byla to pro mě novinka a zároveň krásná zkušenost, protože jsem                        

se s diamantovou svatbou setkal poprvé jako starosta i poprvé v životě celkově. 

Přišlo mi neuvěřitelné, že spolu byli už 25 let, když jsem se já narodil.  

Řada manželství dnes nevydrží ani to. Byla to hezká příležitost si popovídat          

o životě i o tom, jak se naše obec za těch 60 let změnila.  

Chtěl bych jim touto cestou ještě jednou poblahopřát k tak významnému jubileu 

a do dalších let hlavně hodně zdraví, elánu a lásky celé rodiny, od které připojuji 

milý vzkaz. Ať se Vám daří!  

      

Našli jste jeden druhého a pocítili štěstí, které přichází,  

když dva životy spojí láska.  

Kdysi jste si prstýnky dali a už je to pár let.  

    Věčnou lásku jste si slibovali a ten slib nikdy nevzali zpět. 

                 Přejeme vám, ať se nic z těchto krásných chvil nevyvrátí.  

                 Zároveň vám poděkovat za trpělivost,  

                                 kterou jste s námi měli.  

                  Za lásku, se kterou jste nás vychovali.                     

                         Za čas, který jste nám věnovali.  

                                      Za péči, se kterou jste se o nás starali.  

       Za to, že jsme měli všechno, co jsme potřebovali, často i víc.  

Za pomoc a vaše neviditelná ochranná křídla, která nad námi držíte.  

Za výchovu, která z nás dělá to, čím jsme.  

A za domov, kam se všichni rádi vracíme. Děkujeme za to, že vás máme.  

Buďte šťastni navždy.  

Milujeme vás… 

Synové: Miloš s Hankou, Jirka s Mirkou. 

Vnoučata: Šárka s Martinem, Tomáš s Nicolou, Dáša a Standa. 

Pravnoučata: Kubíček, Natálka, Anežka. 
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Pokud by chtěl kdokoliv z našich občanů popřát svým blízkým k výročí, obraťte 

se na obecní úřad, rádi zveřejníme, pogratulujeme. 

Lukáš Jansa, starosta 

Farnost Kralupy děkuje obci Nová Ves za finanční příspěvek na obnovu střechy   

a věžičky kostela Narození Panny Marie na Vepřku. 
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Měsíc říjen je obvykle dobou mnoha aktivit našeho spolku - nejinak tomu 

bylo i letos. Šli jsme z jedné zajímavé akce do druhé. První z těch, které stojí za 

zmínku, se udála posledního září. V poměrně slušném počtu (9) jsme navštívili 

výstavu malíře a karikaturisty Slívy v galerii VK 37 v Kralupech. Pro mnohé z nás 

byla už existence galerie novinkou. Příjemné prostředí a ochotná paní vedoucí 

(nebo majitelka galerie) spolu s originály prodejní výstavy nás potěšily.  

 
Následně, na krátké členské schůzi začátkem října, jsme vyzpovídali pana 

starostu k „hrůzám“, které jsme si přečetli v zářijovém zpravodaji a k výsledku 

voleb. Dohodli jsme se na organizačních věcech k plánovanému zájezdu               

a k Sokolskému běhu. Bezprostředně po schůzi jsme si užili spolu s několika 

málo sousedy „Dne seniorů“ – to je zábavy s živou hudbou. U českých písniček    

a pohybu jsme vydrželi do časného večera. Pro mě byl kouzelným zážitkem 

okamžik, kdy jsem vyzval k tanečku naši nejstarší členku. S ohledem na její věk 

jsem jí po chvíli položil otázku, zda to zvládá, jestli můžeme pokračovat. 

Odpovědí mi bylo: „ Jistě - i kdybych měla lézt po čtyřech“. Den seniorů připravil 

a po všech stránkách zajistil Míla Kuchta. Tímto mu ještě jednou děkuji.  

Týden na to jsme absolvovali poslední letošní autobusový zájezd do Lošan       

a Kolína. Lošany jsme, a to s využitím soudobých navigačních přístrojů, obtížně 

hledali. Nakonec nejúčinnějším se ukázal dotaz u projíždějícího řidiče. 

V Lošanech jsme navštívili „Památník tří odbojů“ – tj. rodiny Mašínů. Provedla 

nás jím pracovnice krajského muzea, další z řádky průvodkyň, které jsme měli    
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to štěstí letos potkat a která dokonale ovládá svoje řemeslo. Dozvěděli jsme          

se ucelenou historii rodu s množstvím běžně nedostupných informací. Po obědě, 

to už v Kolíně, jsme navštívili místní synagogu – údajně druhou největší              

po pražské. Uvnitř je velice pěkně štukatérsky a malířsky vyzdobená, ve stavu 

jako by odsud před chvílí odešli věřící - opět zasvěcený výklad. Průvodkyně nás 

ve zkratce uvedla do problematiky židovských náboženských zvyků včetně 

historie těch kolínských a seznámila se současným využitím synagogy.  

Hned v sobotu jsme se opět sešli – tentokrát na pozvání obecního úřadu 

v Sazené. Užili jsme si série písniček světoznámé hudební skupiny QUEEN 

v podání špičkových muzikantů – smyčcového kvarteta YOLO. Vedle vlastní 

hudby jsme ocenili, že každá ze skladeb byla uvedena zasvěceným komentářem.  

Koncem října se pokusíme oživit v obci tradici Sokolského běhu v duchu 

propozic uvedených v minulém zpravodaji. Na listopad počítáme s dušičkovými 

aktivitami, tj. úklidem kolem pomníků a vytipovaných hrobů a na 14. listopadu 

plánujeme členskou schůzku.  

Za spolek Ing. B. Vognič 
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Obec Nová Ves se může pochlubit zbrusu novým webem, který přináší řadu 
vylepšení a nových funkcí. Web je navržen tak, aby byl přehlednější a uživatelsky 
přívětivější. Díky modernímu designu a intuitivní navigaci se snadno zorientujete 
a rychle najdete potřebné informace. 

 
 

Nový web také nabízí lepší responzivitu, což znamená, že se automaticky 
přizpůsobí různým zařízením, jako jsou mobilní telefony, tablety a počítače.       
To zajišťuje, že budete mít vždy optimální zobrazení bez ohledu na to, jaké 
zařízení používáte.  

Doufáme, že nový web vylepší komunikaci s obcí a splní očekávání. 

Pokud máte nějaké připomínky k obsahu, chybí Vám tam nějaké informace, 
dejte nám vědět na zpravodaj@nova-ves.cz 

Jiří Karas, informační výbor 
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1. ročník Sousedské drakiády, který se konal v sobotu 5. října na louce                   

u Bakovského potoka, je úspěšně za námi. Oproti nultému ročníku nás bylo zase 

o trochu víc a všichni si to užili po svém.  

 

 

Děkujeme všem, co přispěli trochou do mlýna. Vše se snědlo i vypilo, draci létali, 

děti si užily malování na obličej od Kačky Č., dostaly placky s motivem naší 

Drakiády a všichni zúčastnění perníčkové medaile.  

Bylo to skvělé odpoledne. Těšíme se na vás na další akci – drakiádě v sobotu     

16. Listopadu na stejném místě. Danča a Hanča
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V sobotu 5. října proběhl každoroční cyklistický závod pořádaný místním týmem 

MTB Hanz. Pro letošek se ze Starých Ouholic, kde se dosud konal pod názvem 

Ouholická šlapka, přestěhoval do Miřejovic. Na startu na miřejovické cestě, 

která jindy slouží též jako start a cíl Miřejovického půlmaratonu                             

a quatro3atlonu, se kromě nemalého počtu fanoušků sešli nejen cyklisti z řad 

samotného MTB Hanz, ale i z blízkého a dalekého okolí. 

Svůj nárok na první příčku v mužském závodu dospělých opět obhájil 

nelahozeveský sportovec Jan Tajč svým neuvěřitelným výkonem 45 minut a 23 

sekund. O druhé místo se úspěšně se členem MTB Hanz Jaroslavem Jaškem 

popral nový, na startu všem neznámý závodník David Mareček. Cyklista Jašek 

tedy pro tým ukořistil až třetí místo, těsně následován svým kolegou a hlavním 

pořadatelem závodu Petrem Richtrmocem.  

  

O řádnou reprezentaci ženské kategorie dospělých se vzápětí postarala Petra 

Stádníková na prvním místě, společně s Táňou Mihulovou na druhém a Lucií 

Gelbičovou na místě třetím. Vedení závodu neopomenulo ani mladší členy        
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se zapálením do cyklistiky a poskytlo jim šanci se předvést v juniorské části 

závodu. Zde se na příčkách vítězů umístil Antonín Richtrmoc a Lukáš Mihula. 

 

Proměnlivé podzimní počasí cyklistům naštěstí přálo, davem se nesla pozitivní 

týmová nálada a cyklistům nechyběl zápal do náročné výzvy.  

Autor: Bára Moravcová 

Foto: J. Sláma, M. Exner 

 

Po úspěšném dětském bazárku pro vás na četné žádosti zkusíme poprvé i bazar 

dámský. Hlaste se, místa jsou, budu se těšit na viděnou! Vstup zdarma  

Bohdana Tobiášková 
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V sobotu 19. října se na letišti Sazená uskutečnil první ročník podzimní drakiády, 

který přilákal desítky rodin z okolí. Nebe bylo zamračené, ale příznivý vítr 

vytvořil ideální podmínky pro pouštění draků všech tvarů a velikostí. Malí i velcí 

účastníci se zapojili do soutěží o atraktivní ceny v kategoriích jako nejhezčí doma 

vyrobený drak, nejmenší létající drak a drak s nejvyšším vyletěnou výškou. 

Začátek byl od 13 hodin. Návštěvníci se začínali sjíždět a hned začali pouštět 

draky. Bohužel těsně před zahájením soutěží, plánovaných mezi 15. a 16. 

hodinou, vítr ustal. Organizátoři se však nenechali odradit a soutěž se proměnila 

na závod o nejpomaleji letícího draka na vzdálenosti 100 metrů. Každý soutěžící 

si musel odmotat 20 metrů dlouhou šňůru a trasu absolvovat co nejpomaleji. 

Akce byla provázena přátelskou atmosférou, a kromě pouštění draků                   

si návštěvníci užívali i další aktivity. K dispozici bylo nejen pro děti malování       

na obličej u Evči, která v jednu chvíli nestíhala.  

Velký zájem vzbudila prohlídka hasičské 

techniky dobrovolných hasičů z Vojkovic, 

kteří dorazili s velkým zásahovým vozem       

a malým doprovodným vozidlem. 

Návštěvníci si mohli auta detailně 

prohlédnout, nahlédnout do kabiny               

a seznámit se s vybavením. Některé 

vybavení si mohli návštěvníci vyzkoušet. 

Jirka a Ondra odpovídali na zvídavé otázky 

ohledně hasičské techniky.  

Dalším lákadlem byla komentovaná 

prohlídka vystavených letadel Aeroklubu, 

mezi nimiž se objevily Z226, L-23 Blaník,       

L-13SW Vivat a DG 100, které bylo složené    

v přepravním vozíku. Děti rovněž projevily velký zájem o traktor. Do kabin 

letadel se návštěvníci mohli za doprovodu člena aeroklubu podívat a i posadit. 

Hlavně děti toho využívaly a rodiče jim nestačili dělat fotky. Členové aeroklubu 

nestačili odpovídat na záludné otázky malých diváků. 



 17 

Po prohlídce velkých letadel si mohli návštěvníci prohlédnout modely letadel 

členů Modelklubu Mělník. Na výstavě byly k vidění různé modely, od větroňů 

přes motorová letadla a stíhačky až po akrobatické modely. Některé z nich         

se také předvedly ve vzduchu. Členové Modelklubu pomáhali opravovat draky, 

aby si každý mohl zasoutěžit. Velkým překvapením bylo, když jeden z modelů 

shodil dětským návštěvníkům bonbóny. Tento „bonbónový déšť“ se pro úspěch 

zopakoval třikrát. 

 

Poslední atrakcí pro děti byl simulátor větroňů, který zapůjčila Střední škola 

letecké a výpočetní techniky Odolena Voda. Děti si tak mohly vyzkoušet, jaké to 

je pilotovat větroň. 

Když návštěvníci dostali hlad, mohli si v občerstvení u „Zlomené vrtule“ 

vychutnat točenou malinovku, pivo, párek v rohlíku nebo si opéct špekáček na 

ohni. 

Každý registrovaný účastník drakiády obdržel na závěr tašku s dárky od 

aeroklubu, mezi nimiž bylo pití, bonbónky, omalovánky s leteckou tématikou      

a pastelky. K dispozici byly také papírové skládačky, které si děti mohly odnést 

domů. 

Po skončení akce předseda aeroklubu Lukáš a hlavní organizátor Aleš zhodnotili 

drakiádu pozitivně: „Jsme rádi, že se letos přihlásilo tolik lidí, a věříme, že si to 

všichni užili. Drakiáda je pro nás skvělou příležitostí, jak propojit místní 

komunitu a užít si krásný podzimní den,“ uvedli. Akce úspěšně zakončila sezónu 

na letišti Sazná a přinesla radost jak dětem, tak dospělým. 

Těšíme se na setkání příští rok! 

Aleš Vyhnal 
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V minulém čísle zpravodaje jsme avizovali šlágr kola – náš zápas proti TJ Sokol 

Uhy. 

TJ Sokol Nová Ves – TJ Sokol Uhy 5:2 (1:1) 

Hrál se už za typického podzimního počasí poměrně vyrovnaný a pohledný 

fotbal. Do zápasu jsme vstoupili skvěle a po individuální akci jsme se dostali už      

v 5. minutě do vedení díky Yevhenii Hychkovi. Soupeři se podařilo v 16. minutě 

srovnat na 1:1 a za toho stavu se šlo i do poločasové přestávky. 

Bohužel jsme si nepohlídali vstup do 2. poločasu a soupeř se dostal hned            

ve 47. minutě do vedení. V 61. minutě se trochu se štěstím podařilo po vysokém 

centru Milana Vancla srovnat hlavou Alešovi Barnatovi. Závěr byl v naší režii. 

Během 10 minut mezi 76. a 85. minutou zaznamenal hattrick Yevhenii Hychka, 

kterým uzavřel skóre na pěkných 5:2 v náš prospěch. 

Branky: 4x Yevhenii Hychka, 1x Aleš Barnat 

TJ Sokol Ledčice – TJ Sokol Nová Ves 9:0 (3:0) 

V Ledčicích jsme dostali strašnej vejprask. Nezmohli jsme se vůbec na nic.          

Na tento zápas rychle zapomenout. 

TJ Sokol Nová Ves – ST Sokol Chlumín / TJ Sokol Obříství 2:1 (1:0) 

Držíme domácí neporazitelnost u po zápase se spojeným týmem Sokol Chlumín 

/ TJ Sokol Obříství. 

Dá se říct, že jsme měli celý zápas pod kontrolou. Obrana hrála pozorně,             

ve středu zálohy jsme měli spolehlivé pilíře Ondru Vosmíka s Jirkou Vokounem,    

v brance se chvílemi až nudil Michal Klatovský. Dvěma góly se blýskl Zdeněk 

Karhan. V prvním poločasu mu prostrčil na vápně přihrávku Petr Jansa a Zdeněk 

to chladnokrevně uklidil k pravé tyči. Ve druhém poločasu vyslal Zdeňka             

do samostatného úniku z levé strany Jirka Vokoun a vedli jsme 2:0. 

Závěr jsme si trochu zkomplikovali, když jsme nechali na pravé straně vniknout 

do pokutového území útočníka hostí, který z velkého úhlu prostřelil i našeho 

prokřehlého brankáře a snížil na konečných 2:1. 

Konec jsme si už opravdu pohlídali, žádný nervák jsme nedopustili a bereme 

všechny 3 body. 

Branky: 2x Zdeněk Karhan 
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ST Sokol Sazená / Vltavan Chvatěruby – TJ Sokol Nová Ves 1:1 (1:0) 

V neděli 20. října jsme v netradičním čase od 10:15 hod. hráli na hřišti                

ve Chvatěrubech proti spojenému týmu Sokol Sazená / Vltavan Chvatěruby.              

I přesto, že byl soupeř posílen o několik hráčů stabilně hrající za A-tým 

Chvatěrub, uhráli jsme pěkný výsledek. 

Už od 9. minuty hrál spolehlivý pilíř naší obrany Miloš Uher se žlutou kartou, což 

se obráncům vždycky hůř hraje, protože musí být opatrnější, ale všechno zvládl. 

Nerozhodilo nás ani to, že jsme ve 20. minutě inkasovali branku a naše obrana 

občas čelila poměrně velkému přetížení. Soupeř ale své šance pálil, jak              

na běžícím pásu a podržel nás samozřejmě i náš brankář Michal Klatovský. 

Odměnou za naši snahu bylo v 55. minutě vyrovnání z kopačky našeho 

nejlepšího střelce Yevhenie Hychky. Nakonec jsme ještě málem mohli strhnout 

vítězství na svou stranu, ale překvapivou střelu střídajícího Aleše Barnata 

domácí gólman i s trochou štěstí zázračně vyškrábl, a proto zápas skončil 

remízou 1:1. Odvezli jsme si velmi cenný bod. 

Branka: Yevhenii Hychka 

V sobotu 26. 10. 2024 hrajeme už od 14:30 hod. doma v Nové Vsi proti SK Úžice 

a budeme se snažit udržet domácí neporazitelnost. 

Vzhledem k tomu, že se zápas hraje po uzávěrce tohoto čísla zpravodaje, 

budeme vás o výsledku informovat v dalším vydání. 

Na hřišti pokračuje i příprava mládežníků. 

 

Z mimofotbalových aktivit stojí za zmínku dokončení nového oplocení okolo 

dětského hřiště, které se tím zvětšilo a vytvořily se i nové prostory pro 

odpočinek. Rozšířený prostor jsme oseli novou travou. 

Petr Barnat, sekretář klubu



 20 

 



 21 

Náš zpravodaj se hemží pozvánkami na kulturní a sportovní akce, určitě si z nich 

vybere každý. První velkou akcí nejen pro děti bude Halloween. Potkáme          

se na návsi, odkud projdeme pohádkovou 

stezkou s lampionky na sál.  

Tentokrát jsme si pozvali kouzelníka          

a moc se těšíme na jeho show!  

Pozor – v případě špatného počasí bude 

program od 17 hodin rovnou na sále.  

V souvislost s Adventem ve mlýně bych 

ráda oslovila děti a jejich rodiče – chceme 

letos vyzkoušet dětský jarmark 

rukodělných výrobků -  tak jak ho znáte třeba ze škol, kdy děti své výrobky 

prodávají, aby si vydělali nějaké korunky. Je to zároveň pěkná příležitost 

nakoupit drobné dárečky. 

Nebojte se zapojit, zkusit si to, mívá to vždy úspěch a děti si vyzkouší něco 

nového. Dejte nám vědět na zpravodaj@nova-ves.cz nebo na tel. 606735 895. 

Prostory, stolky, židle zajistíme.  

Těšíme se na akcích na viděnou!            

Za kulturu Bohdana Tobiášková 
 

 

mailto:zpravodaj@nova-ves.cz
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Setkání s divočákem může být jedinečným a nezapomenutelným zážitkem,                 

ale je důležité dodržovat určitá pravidla, abyste zajistili svou vlastní bezpečnost. 

Divočák (rytíř lesa) je krásná, inteligentní a majestátní zvěř a je důležitou součástí 

ekosystému a měli bychom ho respektovat. 

Klasicky žije divočák v lese, ale stále častěji vlivem úbytku svého přirozeného 

prostoru, ale i jeho zvýšeného počtu, se v posledních letech objevuje i nejen v našem 

okolí. Z výše položených a zalesněných oblastí se přesouvá do nížin za potravou           

a dnes se můžeme s divočáky setkat častěji než kdykoliv dříve. Nejen, že má zvěř 

úbytek prostoru díky rozrůstání se bytové zástavby, průmyslové výstavby, stavby 

nové infrastruktury – dálnice, rychlodráha, ale my lidé navíc omezujeme zvěř v jejich 

přirozeném prostředí procházkami, což by asi tak velký problém nebyl, ale s tímto 

spojené neduhy, které přináší doba. Volné venčení psů, pohyb motorek a čtyřkolek      

v honitbě, vysoká mortalita zvěře podél komunikací, plundrování zalesněných částí 

honitby za účelem těžby dřeva atd. Prostě a jednoduše zvěř omezujeme v jejich 

domově, kde hledají klid a my je svou činností rušíme. Mějme na paměti, že zvěř        

je nedílnou součástí přírody, která je jejich domovem. Také bychom nebyli rádi, kdyby 

volně žijící zvěř chodila do našich domovů a dělala nám hluk v ložnici, když spíme.  

Obzvláště výše uvedený volný pohyb psů při procházkách jejich majitelů je problém. 

Větší plemena psů snadno uštvou srnčí zvěř a my se pak setkáváme s potrhanými       
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a zmrzačenými kusy, pro které je usmrcení vysvobozením. Nejhorší je, že si majitel 

psa toto nebezpečí ani neuvědomuje a v případě, že mu pes zmizí kdesi v křoví, tak      

o napadení srny nebo srnčete vůbec nemusí vědět. Další problém může nastat při 

setkání psa s divočákem, který se při napadení psem bude určitě bránit a v případě 

bachyně se selaty to platí dvojnásob. Dost často se stává, že pejsek doplatí                   

za páníčkovu nezodpovědnost. Prase divoké může mít až 300 kg!!! 

Veškerá zvěř je od přírody plachá a snaží se utéct. To samé lze říci o praseti divokém, 

až na jednu výjimku – pokud se necítí ohroženo nebo není zraněno, pak                       

je pravděpodobné, že se bude bránit. 

 
Zde několik rad, jak se zachovat při setkání s divočákem, abyste zůstali v bezpečí       

a respektovali jejich přirozené prostředí. 

Divočáci jsou plaší, útočí pouze tehdy, když jsou ohroženi, postřelení, nebo v době, 

kdy chrání svá mláďata, což většinou bývá v jarních měsících.  

1. Zůstaňte klidní a nedělejte rychlé pohyby. Křikem, mácháním rukama můžete zvíře 

vyděsit a vyprovokovat nepředvídatelnou reakci. 

2. Divoká zvěř může interpretovat přímý pohled do očí jako výzvu nebo hrozbu. Mírně 

skloňte hlavu a koukejte se jim do očí ze strany. 

3.Pokud jste v pohybu, zpomalte a choďte pomalu. Rychlé pohyby mohou divokou 

zvěř vylekat a nahnat ji do kouta. 

4. Nikdy se nedotýkejte divoké zvěře, ani se nepokoušejte ji krmit. I zdánlivě přátelské 

zvíře může reagovat agresivně, pokud se cítí ohroženo. Dvojnásob to platí                     

u osamocených mláďat. 

5. Pokuste se udržovat bezpečný odstup mezi vámi a divokou zvěří. Dovolte jim volný 

prostor a nevstupujte do jejich teritoria. 

6. Pokud divočák začne vrčet, klapat zuby, třást se, zvedat srst nebo natahovat uši 

dozadu, může to být známka stresu.  

7. Nezapomeňte, že divoká zvěř je divoká. Může být nepředvídatelná. Nikdy 

neodkládejte ochranu svého vlastního zdraví na základě představy, že zvíře je 

„přátelské“. 
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8. Pokud narazíte na zvíře, které se zdá být zraněné nebo v nouzi, nezkoušejte ho 

sami zachraňovat. Místo toho kontaktujte místní úřady nebo organizaci zabývající se 

záchrannými operacemi pro divokou zvěř. 

9. Pamatujte, že jste hosty v přírodním prostředí divoké zvěře. Respektujte přírodu, 

nebuďte hluční, nezanechávejte za sebou odpadky a nepoškozujte prostředí. 

     

Ještě pár slov o naší honitbě a mysliveckém spolku Diana Nová Ves. 

V prvé řadě je potřeba si uvědomit, že myslivost je dobrovolná, zájmová činnost.       

Je to činnost velice pestrá, postavená na velmi dlouhé historii a bohatých 

mysliveckých tradicích. Mezi myslivci jsou zapálení kynologové, odborníci zaměření 

na chov zvěře, členové věnující se sportovní střelbě, fotografové, lidé provozující 

sokolnictví atd. Je nutné zdůraznit, že myslivost je prováděna a řízena zákonnými 

ustanoveními a regulemi a že naprostá většina myslivců se těmito zákony řídí. 

Možná nejpalčivějším problémem je proto současný názor a pohled široké veřejnosti, 

kdy je myslivec vnímán v naprosté většině případů jako opilec, který střílí po všem,    

co se hýbe (nejčastěji ovšem po psech nebo ostatních myslivcích), a který hledí jen    

na to, aby měl doma plný mrazák zvěřiny. Tento obraz je podporován médii, neboť 

většina článků nebo reportáží se nese právě v tomto duchu. Dnes si však lze již těžko 

představit, že by někdo přišel na hon opilý a riskoval problémy se zabavením zbraně, 

ztrátou obtížně získaného zbrojního průkazu a možnost soudního stíhání. Navíc každý 

rozumný myslivecký hospodář nebo předseda by takového člověka okamžitě poslal 

domů. 

Málokdo vidí za myslivcem tu spoustu času stráveného na brigádách, rozvozem 

krmení v době nouze a lovem. Každá honitba má jasně daný plán lovu stanovený 

příslušným odborem životního prostředí, který prostě musí splnit. 

Rozloha naší honitby je 1.030 ha a skládá se z 910 ha zemědělské půdy, 78 ha lesa      

a 42 ha vodní plochy.  V mysliveckém spolku Diana Nová Ves je 17 členů a staráme se 

o cca 150 ks mysliveckých zařízení – zásypů, slanisek, pítek, posedů. V zimě v období 

nouze zvěř přikrmujeme, v létě v době sucha doplňujeme vodu do pítek. Doby, kdy 

bylo krmení pro zvěř a materiál na stavbu a opravy mysliveckých zařízení lehce 

dostupné, jsou nenávratně pryč. V dnešní době vše financujeme z členských 

příspěvků a prodeje zvěřiny. 

Jen pro představu: Když jsem začal před 15 lety s myslivostí, tak se v mysliveckém 

spolku poštěstilo ulovit 5 ks prasete divokého za rok, v loňském roce se jich v naší 

honitbě ulovilo 45.   

Za Myslivecký spolek Diana Jiří Havlát 
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 Proslýchá se, že má dojít k rozšíření D8 v úseku od Prahy k nám o jeden jízdní 

pruh v každém směru. Nejde o fámu.  V týdeníku „Náš region Střední Čechy“ 

ze 3. října jsem objevil článek opírající se o informace mluvčího ŘSD Jana 

Rýdla. Jako důvod rozšíření je uváděno, že se stávající úsek dálnice „blíží 

dosažení limitu požadované úrovně kvality dopravy“. Stavět se má od roku 

2028 do roku 2033 a to za plného provozu při zachování režimu 2 + 2 jízdní 

pruhy. Stavební úpravy obsáhnou všech 21 mostů. Rozvažovány jsou dvě 

varianty: úsporná spočívající v zesílení stávajících mostů a velkorysá, při které 

by došlo ke zbourání stávajících mostů a na jejich místech postavení nových. 

Náklady se mají pohybovat mezi 4,3 až 8 miliardami korun bez DPH.             

Ve zmíněném článku je i zmínka o výstavbě dalších skladových hal                   

a průmyslových zón v těsné blízkosti dálnice.  

 Zářijové počasí:  V průběhu září jsem zaznamenal: 13 slunečných dnů,          

12 větrných 4 s ranními mlhami, 10 dnů dešťových. 

Průměrná denní teplota dosáhla téměř 23 ⁰C (tj. o 6 ⁰C méně než v srpnu), 

noční 13 ⁰C.  Nejvyšší denní 35,7 ⁰C (4. 9.), 

noční 20,7 ⁰C (5. 9.). Nejnižší denní 11 ⁰C 

(15. 9.), noční 4 ⁰C (29. 9.). Napršelo 103 mm 

(pršet začalo od 8. 9. – se začínající tlakovou 

níži BORIS provázenou záplavami po téměř 

celé ČR). Záplavy způsobené rozlitím Vltavy 

nás letos naštěstí nepostihly. Hladina řeky 

byla na hraně opuštění koryta s drobnými 

výlevy mimo řečiště mezi St. Ouholicemi a Vepřkem. Od 8. do 17. září 

napršelo celkem 94 mm srážek z toho 13. 9. 30 mm, které většinou vsákly     

do půdy nebo byly odvedeny z obce kanalizací bez způsobení větších škod až 

na část Nové Vsi. V horní části Nové Vsi směrem na Ledčice došlo k vytopení 

nejméně jednoho z domů a poškození cest vodou spláchnutou z polí. Silný 

vítr provázející tuto tlakovou níži v některých dnech vyvrátil několik stromů 

v lesních porostech. Preventivní opatření ve mlýně, na čističkách a u řady 

občanů, kteří byli při minulých záplavách vyplaveni, naštěstí nebyla zatížena 

zkouškou funkčnosti. Výšku hladiny Vltavy při zmíněné tlakové níži lze dobře 

vidět na „ozdobené“ vegetaci v korytě řeky  - viz fotografie. 

B. Vognič, kronikář  
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Jsem umělecký truhlář a nabízím Vám renovace veškerého 
nábytku, dřevěných oken, dveří a vrat. Rovněž nabízím výrobu 

jedinečného nábytku z recyklovaného dřeva.  
Neváhejte mě kontaktovat - Daniel Tůma, Nová Ves čp. 4,      

mob. 739 036 924  
www.woodcock.cz, e-mail: tenwoodcock@seznam.cz 

Obchod Nová Ves: Pondělí – pátek:  6:30 – 19:00 

Sobota – neděle:  8:00 – 19:00  

Pošta Nová Ves: Pondělí + středa:  8:00 – 11:00, 14:00 – 18:00 

    Úterý + čtvrtek:   8:00 – 11:00, 14:00 – 16:30 

    Pátek:    8:00 – 10:30 

Knihovna Nová Ves: Úterý   17:00 – 19:00 

Bistro Pod Řípem – Nová Ves:  

    Pondělí – čtvrtek 11:00 – 15:00 (pouze obědy) 

    Pátek – sobota  11:00 – 22:00 

    Neděle   11:00 – 16:00 

Nově rozvozy jídel. Www.bistropodripem.cz  

Hospoda U Hasiče - Staré Ouholice:  Pití, chuťovky. 

    Úterý – čtvrtek  16:00 – 22:00 

    Pátek   16:00 – 23:00 

    Sobota   14:00 – 23:00 

    Neděle   14:00 – 19:00 

 Asistenční služba pro seniory: tel. 607 615 004 (M. Procházková Jelínková) 

 Bohoslužby v kostele: každý 3. čtvrtek v měsíci od 18 hodin 
 

http://www.woodcock.cz/
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9. listopadu Halloween s kouzelníkem - od 16:30 na návsi a v sále OÚ 

14. listopadu Schůze Spolku seniorů - od 14 hodin v sále OÚ 

14.+15. listop. Dámský bazárek - sál OÚ -  čtvrtek 18-20 hod., pátek 9-11 a 15-17 hod. 

16. listopadu Drakiáda - posezení u potoka mezi NV a NO - od 14 hod. 

16. listopadu Poslední leč - Myslivecký spolek Diana -  sál OÚ od 18 hod. 

18. listopadu Zasedání zastupitelstva obce - od 17:30 hodin v sále OÚ 

20. listopadu Keramický workshop pro děti i dospělé - sál OÚ - od 15:30  

1. prosince Advent ve mlýně - od 15 hodin 

4. prosince Rozsvěcení stromečku a betléma v Nové Vsi - od 17 hod. náves NV 

7. prosince Mikulášská party - zábava v sále OÚ - od 20 hod. 

8. prosince Rozsvěcení stromečku v Nových Ouholicích - od 17 hod. u střed. služeb 

9. prosince Zasedání zastupitelstva obce - od 17:30 hodin v sále OÚ 

24. prosince Setkání na Štědrý den v kostele na Vepřku - od 13:30 do 16 hod. 

1. ledna Novoroční běh  

15. února Novoveský masopust 

 

PŘIPOMÍNÁME SI:  
28. října slavíme výročí vzniku samostatného československého státu (v r. 1918). 

Vzpomínáte si, že před 6 lety jsme ke stoletému jubileu sázeli ve všech částech obce 
lípy? Jako poslední byla právě v říjnu lípa v zahradě mateřské školky.


